

# 应用心理学

Chinese  
Journal  
of  
Applied  
Psychology

2015 年第 21 卷第 2 期

Vol.21, No.2, 2015

ISSN 1006-6020

CN 33-1012/B

# 应用心理学

第二十一卷第二期

二〇一五年六月

## 目 录

- 99 口译学习训练对源语加工的影响 梁君英 毛秋莉 王云桥
- 107 知觉负荷对自我面孔注意捕获的影响  
张智君 孙 钊 唐 溢 张序堃
- 116 刺激突出性对负启动效应的影响 付馨晨 李晓东
- 124 跨期选择中的跨时间周期效应  
焦长勇 赵 雷 何 铨 胡凤培 江程铭
- 131 颜色诊断性对图形重复启动效应的调节  
付 乔 张瑞卿 吴苑颖 聂爱情 朱晓磊 张德林
- 140 基于社会认知理论的农民工创业意向形成机制 徐 悦 段锦云
- 149 情绪影响框架效应的眼动研究初探  
徐富明 史燕伟 王 伟 李 燕 刘程浩 李海军
- 157 积极情绪影响认知的理论模型研究新进展 梁家铭 陈树林
- 166 人力资源招聘的筛选决策策略及其启用机制 温 迺
- 173 基于群体互动评价的无领导小组讨论的作用机制 丁晓岚 黎 恒
- 183 自我面孔识别研究的新进展 尹月阳 张 林 李 玥 杨亚平

# Chinese Journal of Applied Psychology

Vol. 21 . No. 2

June 2015

## CONTENTS

- 99 Influence of Formal Training on Interpreting Learners' Reading Comprehension  
*LIANG Jun-ying MAO Qiu-li WANG Yun-qiao*
- 107 Effect of Perception Load on Self-face Attention Capture  
*ZHANG Zhi-jun SUN Zhao TANG Yi ZHANG Xu-kun*
- 116 The Effects of Stimulus Salience on Negative Priming  
*FU Xin-chen LI Xiao-dong*
- 124 Cross Time-Period Effect in Intertemporal Choice  
*JIAO Chang-yong ZHAO Lei HE Quan HU Feng-pei JIANG Cheng-ming*
- 131 The Influence of Color Diagnosticity on Repetition Priming Effect in Figures  
*FU Qiao ZHANG Rui-qing WU Yuan-ying NIE Ai-qing ZHU Xiao-lei ZHANG De-lin*
- 140 The Mechanism of Migrant Workers' Entrepreneurial Intention: A Social Cognition Theory Perspective  
*XU Yue DUAN Jin-yun*
- 149 A Preliminary Eye-tracking Exploration on the Influence of Emotion on the Framing Effect  
*XU Fu-ming SHI Yan-wei WANG Wei LI Yan LIU Cheng-hao LI Hai-jun*
- 157 How Positive Emotion Affects Cognition: A Review on the Development of Models  
*LIANG Jia-ming CHEN Shu-lin*
- 166 The Initiation Mechanism of Different Tactics in Screening Decision-making Process for Recruitment  
*WEN Nai*
- 173 The Action Mechanism Study of Leaderless Group Discussion: Based on the Process Idea of Group Interactive Assessment  
*DING Xiao-lan LI Heng*
- 183 New Development in Research on Self-face Recognition  
*YIN Yue-yang ZHANG Lin LI Yue YANG Ya-ping*

---

应用心理学

主 办 浙江省心理学会  
浙 江 大 学  
主 编 沈模卫  
编辑发行 《应用心理学》编辑部  
(310028, 浙江大学西溪校区)  
印 刷 杭州余杭大华印刷厂

Chinese Journal of Applied Psychology  
Sponsored by The Psychological Society of  
Zhejiang Province  
Zhejiang University  
Edited by Editorial Board of *Chinese Journal  
of Applied Psychology*  
Editor SHEN Mo-wei

---

ISSN 1006-6020  
CN 33-1012/B

定 价:12:00 元